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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 4. 3. 2021. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Systém pro vnitřní komunikaci úřadu 
Předseda Lukáš Jelínek přivítal hosta Martina Suchánka, tajemníka Městského úřadu Kutná 

Hora, který hodlal komisi sdělit svou představu ohledně softwarového systému pro vnitřní 

komunikaci úřadu a samosprávných orgánů, případně i výborů a komisí. Suchánek: Program by 

nám měl umožnit evidovat usnesení, zajišťovat zpracování materiálů, komunikovat s komisemi 

a výbory, evidovat úkoly z porad atd., pro radní a zastupitele připomínkovat návrhy… Byli 

jsme se podívat v Liberci, kde mají 3 roky program Konsiliář, jsou s ním velmi spokojeni, 

přímo se i podíleli na vývoji. Jelínek: V komisi se dlouhodobě snažíme o to, abychom se 

vyhnuli uzamčení k dodavateli, kdy kdy problém s propojováním systémů a případným 

přechodem na jiný. Potřebujeme tedy otevřené rozhraní a možnost ze systému získat naše data. 

Čermák: Systém je otevřený a i na otevřených technologiích. Všechno bude u nás. Šorčík: Ptal 

jsem se na propojení s hlasovacím systémem, neměl by to být problém. Pokud to splňuje 

podmínky otevřenosti, tak už je hlavně důležité, aby to vyhovovalo úřadu. Špalek: Jak je to s 

webovým rozhraním? Čermák: Je určeno jak pro občany, tak se tam lze i přihlásit a pracovat, i 

když jen v omezené míře (oproti tlustému klientu na počítači). Špalek: V nabídce je cena za 

modul pro komise. Bylo by dobré mít k tomu prezentaci nebo tuto část zatím nepořizovat. 

Šnajdr: Je opravdu otázka, jak by byl modul pro komise teď využíván. Šorčík: Také doporučuji 

nejdřív pořídit jen část pro úřad, v prezentaci na modul pro komise nedošlo. Špalek: A ještě 

proč právě tento systém? Zkoumali jste i jiné? Suchánek: V Poděbradech jsme měli jiný 

systém, pořízený z dotace – musel se používat 5 let, i když jsme nebyli spokojeni. Hledali jsme 

jiný systém, Konsiliář se nám zdál nejlepší. Po prezentaci v KH jsem chtěl znát názor kolegyň 

z OZO KT, jim se systém líbil. Viděli jsme prezentaci i dalšího systému a chceme se na něj 

podívat v Litoměřicích. Špalek: V Liberci se dělaly velké úpravy za velké peníze. Nemůže se to 

stát i u nás? Suchánek: Nechávali si dělat věci pro potřeby velkého, statutárního města. My 

zřejmě nic potřebovat nebudeme. 

Komise souhlasí s pořízením softwaru Konsiliář, pokud se pro něj úřad rozhodne – s tím, že by 

se pořídila jen část pro úřad, zatímco o případném pořízení modulu pro komise/výbory by se 
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rozhodovalo později. 

2. Mobilní rozhlas 
Předseda Lukáš Jelínek přivítal v komisi nového člena Roberta Svobodu, který se připojil 

k jednání v průběhu prvního bodu. Jelínek: V Mobilním rozhlasu jsme našli a nahlásili řadu 

chyb, hlavně Aleš Kerner, který aplikaci intenzivně využívá k hlášení závad ve městě. Kerner: 

Podle čerstvých informací bude hlášení závad plně funkční možná příští rok. Když jdu přes 

web Zmapujto.cz, musím použít jiné přihlášení, zřejmě to provozuje někdo jiný, předávání 

údajů je záhadné. Komunikace s firmou je špatná. Štěpnička: Slibovali, že všechno bude do 

konce roku 2021 hotové. Tak se uvidí. Kerner: Jak to teď s MR funguje na úřadě? Šnajdr: Bylo 

rozděleno, co tam kdo bude dávat, ale zatím to moc nefunguje. Budeme to znovu řešit. Kerner: 

Bylo by dobré dát přístup i Technickým službám, aby mohly věci rovnou řešit. Šnajdr: To je 

otázka komunikace mezi městem a TS. Štěpnička: Bohužel se potvrdily všechny obavy, které 

jsme měli při rozhodování o MR. Špalek: Důležité teď je, jak to město uchopí – doba si 

takovou komunikaci žádá, mělo by se využít příležitost a nastavit srozumitelné a konzistentní 

poskytování informací. Šnajdr: Budeme to řešit po víkendu. Špalek + Kerner: Rádi pomůžeme 

s řešením. Šnajdr: Rádi vás uvítáme. Doušová: Asi nám chybí komunikační strategie. 

Potřebujeme si nastavit, co kudy půjde. Mít tiskového mluvčího, mohl by to řešit. Šorčík: 

Přijde mi to trochu pozdě. Ohledně komunikace na FB si lze vzít příklad z čáslavské 

nemocnice. Kerner: Není možné posílat to z MR do dalších kanálů, musí se všechno dělat 

ručně? Štěpnička: Komunikační strategie měla existovat od začátku, její absence není jen 

covidovou dobou. 

3. T-Mobile 
Šnajdr: Zítra by se měla dokontrolovat rámcová smlouva a poslat do T-Mobile. 

4. Smart City Manager 
Šnajdr: Dnes bylo první kolo výběrového řízení (online, kontrola přihlášek), máme 3 uchazeče. 

Druhé kolo bude 1. 4., náhradní termín 15. 4. 

5. Investiční akce 
Čermák: U cyklostezky se řešilo jedno místo, hotovo, trubka je tam položená. U mostu u 

pekárny je ale problém, v úseku 50 m není místo. Kerner: To se ale mělo řešit už v projektu. 

Čermák: Nějaké řešení by se mělo najít, ale nepůjde to teď, tak to tam zatím ukončili. Kerner: 

A co Sankturinovský dům? Čermák: Pracuje se, je tam požadavek na docházkový systém, takže 

se tam přidával kabel. Šnajdr: Naposledy byla schůzka k expozicím, ale teď nic nového. 

Jelínek: Jak to vypadá se školkou? Čeká se na ZM, jestli schválí peníze, pak by se soutěžil 

dodavatel, předpoklad zahájení prací je až srpen–září. 

6. E-maily – poplatky za odpad 
Kerner: E-maily by chtěly graficky upravit a pokud možno elektronicky podepisovat. Čermák: 

Dostal jsem stanovisko, že to není úřední dokument a proto by to mělo stačit bez podpisu. 

Grafika prý vyhovuje, nebyly negativní ohlasy. Kerner: Pokud po mně někdo chce peníze, mělo 

by to mít štábní kulturu. Jelínek: Podepsané by to určitě být mělo. Někdo může na trase 

pozměnit číslo účtu a peníze pak budou chodit jinam. Čermák: Zjistíme, jestli to půjde. Kerner: 

Už jsme to vylepšili o QR kód, teď máme rok na to to zase vylepšit. Jiřík: Už to také chodí 

zkonsolidované za celou rodinu. Špalek: Musím pochválit výbornou komunikaci v těchto 

záležitostech. 

7. Otevřená města 
Jelínek: Minule jsme řešili setrvání v OM za snížený členský příspěvek. Nepřišly námitky, 

proto to pokračovalo tak, že jsme zůstali členem. Zítra ráno je členská schůze, mohu tam 

tlumočit případné návrhy z komise. 

8. Parkování 
Šorčík: S Ondřejem Knappem jsme doladili návrh požadavků na mobilní aplikaci probíraný 

minule a rozeslali ho. Nepřišly žádné připomínky ani z IT, ani z dopravní komise. Takže už jde 
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jen o to, vydat stanovisko komise. Pak už to bude na orgánech města. Souběžně s tím jsme 

chystali požadavky na parkovací automaty, ty současné jsou ve špatném stavu, rozbité. V 

požadavcích opět samozřejmě bude otevřenost, můžeme to projednat na příští schůzi. 

Komise schvaluje předložený návrh podmínek pro mobilní platební aplikaci na parkování a 

doporučuje Radě města použít tyto podmínky pro výběr dodavatele mobilní platební aplikace 

na parkování. Podmínky budou přiloženy k zápisu. 

9. Termín příští schůze 

Komise se usnesla na termínu příští schůze 21. dubna 2021 od 18:30. Schůze se pravděpodobně 

uskuteční formou videokonference. 

10. Různé 
Špalek: Má město nějaký docházkový systém? Nebo se vybírá nový? Čermák: Bude se 

pořizovat HW a modul do personalistiky/mezd. Firma, od které máme P/M, nám dala nabídku. 

Bude to investice ve stovkách tisíc. Špalek: To se při tak vysoké investici pořídí přímo 

konkrétní řešení? Jelínek: Bohužel je to opět, že si dodavatel diktuje a město platí. Špalek: 

Každopádně by se k tomu měla vyjadřovat komise. Je škoda, že jsme nebyli přibráni. Čermák: 

Bude zřejmě 5 terminálů (pokud se bude dávat i na MP), měly by být pod kamerami, cena za 

licence by byla 63 tisíc, implementace 66 tisíc, terminály a čipy 105 tisíc, kabeláž 39 tisíc, tedy 

celkem 275 tisíc jednorázově; podpora 15 tisíc ročně. Špalek: Docházkový systém je potřeba, 

ale tady by se možná dalo ušetřit nebo to aspoň udělat transparentně. Budu se ptát pana 

tajemníka. Čermák: Já bych to nekomplikoval. Když se použije něco jiného a bude se dělat 

propojení, bude to stát další peníze, asi by se nic neušetřilo. Štěpnička: Aspoň nějaké cenové 

porovnání by se mělo udělat. Jelínek: Stačilo by poptat dvě další firmy, kolik by to u nich stálo, 

plus k tomu pak zdůvodnění výběru. Šnajdr: Udělat si průzkum trhu a poptávku bude v 

pořádku. Věci okolo GDPR u kamer bude samozřejmě potřeba ošetřit. Vznesu dotaz na pana 

tajemníka a uvidíme, jak to bude vypadat. Svoboda: Ty kamery by tam měly být kvůli 

zneužívání karet, takže třeba by se našlo jiné řešení. 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Komise doporučuje Radě města použít přiložené podmínky pro výběr dodavatele mobilní platební 

aplikace na parkování. 

4) Reakce rady města: 

 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:   

Elektronicky ověřil:  



Priorita Význam

1 "musí být"

2 "mělo by být"

3 "bylo by pěkné mít"

Požadavek Popis Priorita

PA-USER-001 Platební apliakce bude umožňovat platbu kartou 1

PA-USER-002 V aplikaci bude si bude moci uživatel definovat více vozidel (dle RZ) 1

PA-USER-003 Aplikace bude umožňovat zaplatit parkovné na vybraném parkovišti. 1

PA-USER-004 Aplikace bude dle GPS polohy telefonu navrhovat parkoviště k zaplacení. 2

PA-USER-005 Aplikace bude umožňovat prodloužit parkovné další platbou. 1

PA-USER-006 Aplikace bude notifikovat uživatele o blížícím se konci platnosti parkovného 1

PA-USER-007 Aplikace bude poskytovat daňový doklad (se všemi zákonnými náležitostmi) o zaplaceném parkovném. 1

PA-USER-008 Aplikace bude poskytovat webové administrátorské rozhraní pro vzdálenou správu 1

PA-USER-009 Ve webovém rozhraní bude možné definovat parkovací oblasti (parkoviště) 1

PA-USER-010 Ve webovém rozhraní bude možné definovat prakovací tarify pro jednotlivé oblasti 1

PA-USER-011 Webové rozhraní bude obsahovat statitický přehled o zaplaceném parkovném v čase pro jednotlivé lokality 2

PA-USER-012 Aplikace bude umožňovat zobrazení počtu volných parkovacích míst (je-li tento údaj pro danou lokalitu k dispozici). 1

Požadavky uživatelské



Priorita Význam

1 "musí být"

2 "mělo by být"

3 "bylo by pěkné mít"

Požadavek Popis Priorita

PA-TECH-001 Serverová část aplikace bude instalována v TC Města. 2

PA-TECH-002 Aplikace bude podporovat OS Android a iOS 1

PA-TECH-003 Serverová část bude umožňovat kdykoli export všech dat(definice parkovišť, tarifů) ve strojově čitelné formě (JSON/XML) 1

PA-TECH-004 Struktura exportovaných dat bude přesně definována a zdokumentována. 1

PA-TECH-005 Serverová část bude umožňovat automaticky notifikovat systém třetí strany o provedení zaplacení (via RestAPI). 1

PA-TECH-006
Serverová část bude poskytovat rozhraní pro poskytování informace o zaplacení parkovného pro [RZ, lokalita] pro vzdálený 

automatizovaný přístup
1

PA-TECH-007 Součástí informací o zaplaceném parkovném bude i druh vozidla. 3

PA-TECH-008 Serverová část bude obsahovat rozhraní pro administraci z aplikace třetí strany pomocí vzdáleného automatizovaného přístupu. 3

PA-TECH-009 Serverová část bude umožňovat export statistických dat ve strojově čitelné formě (JSON/XML). 2

PA-TECH-010 Serverová část bude schopna přijímat údaje o obsazenosti parkovišť ze systémů používaných na území Města. 1

PA-TECH-011
Serverová část bude poskytovat rozhraní pro příjem dat o obsazenosti parkovišť pro připojení dalších systémů v budoucnosti 

automazitovaným způsobem.
1

Požadavky technické
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